

KLEAN



KLEAN ISOLATE™^{MC}

Source of protein and branched chain amino acids for the maintenance of good health. Source of protein which helps build and repair body tissues.

Source de protéines et d'acides aminés à chaînes ramifiées pour le maintien d'une bonne santé. Source de protéines pour favoriser la production et la réparation des tissus.

NPN 80076252



446 gram powder
grammes de poudre



3 10539 03949 6

Douglas Laboratories Canada
Richmond Hill, ON L4C 0L8 • www.kleanathlete.ca
KA57534P-446HYC • V2

Risk Information: Do not use this product if you have a milk allergy. Do not use if outer seal is missing. Store in a cool, dry place. Keep out of reach of children.
Mention des risques : Ne pas utiliser ce produit si vous êtes allergique au lait. Ne pas utiliser si le sceau est brisé. Conserver dans un endroit frais et sec. Garder hors de la portée des enfants.

Suggested Usage: Adults: In a glass, add 250 ml (1 cup) of water or other beverage to 1 scoop (22.3 g) of Klean Isolate™ and mix. Take once daily, a few hours before or after taking other medications, or as directed by your healthcare practitioner.
Usage Suggéré: Adultes : Dans un verre, ajouter 250 ml (1 tasse) d'eau ou d'une autre boisson à 1 mesure (22,3 g) de Klean Isolate™ et mélanger. Prendre une fois par jour, quelques heures avant ou après avoir pris d'autres médicaments, ou selon les recommandations d'un professionnel de la santé.

Contains: Milk
Contient : Lait

Non-medicinal ingredients: Sunflower lecithin.
ingrédients non-médicinaux : Lécithine de tournesol.

Each Scoop (22.3 Grams) Contains:	
Whey protein isolate (from <i>Bos taurus</i> milk)/ Isolat protéine de lactosérum (de lait de <i>Bos taurus</i>)	21.2 g
Providing/ Fournissant: Whey protein/ Protéine de lactosérum	20 g